



Date: 22nd September 2022 Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE Subject: Disclosure of the report related to the Emirates Central Cooling Systems Corporation (EMPOWER) Notice is hereby given that EMPOWER has disclosed information by publishing a report on its website. https://www.empower.ae/downloads.php The report covers an overview of EMPOWER, its operating footprint, a summary of its key highlights, an overview of the district cooling market, key financials, and prospective areas of growth available for EMPOWER. DEWA holds a 70% shareholding in EMPOWER. Yours Faithfully, On Behalf of Dubai Electricity and Water Authority PJSC	التاريخ: 22 سبتمبر 2022 السيد/ حامد أحمد علي المحترم الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي، الإمارات العربية المتحدة الموضوع: الإفصاح عن التقرير الخاص بمؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي (إمباور) يرجى العلم بأن "إمباور" قد أفصحت عن معلومات من خلال نشر تقرير على موقعها الإلكتروني. https://www.empower.ae/downloads.php يتناول التقرير نبذة عامة عن شركة "إمباور" ومساحة مشاريعها وأعمالها، وملخصاً لأهم إنجازاتها، ولمحة حول سوق تبريد المناطق، إضافة إلى أهم البيانات المالية، ومجالات النمو المحتملة المتاحة أمام الشركة. علماً بأن هيئة كهرباء ومياه دبي تمتلك نسبة 70% من أسهم شركة "إمباور". وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير، عن هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع
--	--

aakash n

Aakash Nijhawan
Head of Investor Relations

